
Zápis z porady vedení konané dne 19. 8. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Račanský, Veselý, Dostál, Ledvinka, 

Matyska 

Omluveni: Bartošek, Křenek, Regner, Kohoutková 

1. Kino Scala 

− Veselý informoval o možnostech připojení budovy a vybraném způsobu připojení 

optickým kabelem.  

 

2. Úkoly z minulé porady 

− Návrh postupu pro techniky – Holub má pro svou divizi postup připraven, kontrola 

ostatních divizních vedoucích – 26. 8. 2013 

− Udržitelnost projektů – primárně se týká ukončených projektů Dostála a Holuba, 

nicméně chybí potvrzení ostatních divizních vedoucích. U projektů s udržitelností 

ředitel očekává stručný popis předpokládaného způsobu udržitelnosti (plné začlenění 

do činností ÚVT, vyčlenění formou trvale podporovaného projektu, vlastní zdroje 

financování, …). Ředitel za týden (26. 8. 2013) zopakuje úkol a případně upřesní, co 

od divizních chce. Kontrola 2. 9. (odpovídá Matyska)  

− O. Dostál navrhne, pod jakou divizi (nikoliv nutně stejnou pro všechny projekty) 

budou příslušet jeho projekty. Kontrola 9. 9. (odpovídá Dostál) 

− Vyjádření k dislokacím – je třeba začít urgovat, zorganizovat schůzku s divizními na 

druhou polovinu příštího týdne, divizní mají přijít s představou, jaké mají požadavky 

na sezení v následujícím roce až dvou. Klíčové otázky – kdo a jak využije prostor 

knihovny a laboratoří po Kozubkovi. (odpovídá Šrubařová, 26. 8. připomene na 

kolegiu) 

− Přístupy do budov během prázdnin – za pomoci oddělení GIS byly sebrány materiály, 

síťaři potřebují místnosti sami fyzicky objet, proběhne na konci srpna po dovolených. 

(odpovídá Holub, kontrola 16. 9.) 

− Likvidace staré výpočetní techniky – probíhá.  

− Navýšení nebo pokles v odměnách pracovníků – ředitel má skoro hotovo, rozešle 

divizním 

− Dovolené – Vojtová dodá v říjnu přehled čerpání (proti minulým rokům a s ohledem 

na plánování), zkontroluje se, případně budou osoby upozorněny.  

− Schůzka s Janíkovou – odložena na začátek září, po vstupu od vedoucích projektů 

s udržitelností. 

− Řešení cesťáků s Kohoutkovou – po návratu odpovědných osob z dovolených. 

− Předání LVT na RMU – kontrola 26. 8. 

 



3. Ostatní 

− Šrubařová informovala o jednáních s Ing. Kovářovou na Komenského nám., další 

jednání budou probíhat s RMU. 

− Předběžná dohoda s ředitelem Centra Telč ohledně účtování za péči o přístup k síti 

v době v Centru pořádaných akcí.  

− Dostál informoval, že MŠMT obesílá řešitele ukončených projektů OP VK, požadují 

poskytování osobních údajů pracovníků z projektu. Tento konkrétní případ řeší přímo 

RMU, nicméně s ohledem na riziko podobných „žádostí“ MŠMT i v budoucnu Dostál 

informuje všechny současné i minulé vedoucí projektů (zejména OP a TAČR), že 

v případě požadavků MŠMT o poskytování informací musí kontaktovat Dostála a 

projektovou podporu (případně přímo ředitele) a v žádném případě nesmí podobné 

žádosti řešit samostatně (důvodem je sjednocení linie přes ÚVT a případně přes celou 

MU). Kontrola 2. 9. (odpovídá Dostál)  

− Veselý postupně kontaktuje všechny zaměstnance ÚVT s nejvyšším interním 

zařazením s cílem mimo jiné získat podklady pro rozvojový dokument ÚVT (vize a 

dlouhodobý výhled). Kontrola – přehledová informace pro kolegium – 23. 8. 

(odpovídá Veselý) 

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 

 

 

 


